
 

Jaarverslag RKVB-seizoen 2022 – 2023  Pagina 1 van 8 

 

Jaarverslag R.K.V.B.-seizoen 2022/2023, het 78e. (79e bestaansjaar RKVB) 

 
 
Beste Leden,  
  
Voordat het jaarverslag begint, willen we eerst stilstaan bij het overlijden van Jos Slaats. Jos 
was jarenlang actief in de lagere seniorenelftallen en tot aan zijn overlijden was hij lid van 
onze vereniging. Hij zal gemist worden!  
  
Het afgelopen seizoen stond in het teken van verbinding zoeken met elkaar. De tendens van 
het dalend aantal spelende leden ontkomt ook RKVB niet aan. Daarvoor is de verbinding 
zoeken en samen onze mooie vereniging op de been houden natuurlijk makkelijker gezegd 
dan gedaan. We kunnen dan ook met trots terugkijken op het afgelopen seizoen over hoe 
de verbinding is opgezocht. De activiteitencommissie heeft een aantal activiteiten opgezet 
die goed bezocht zijn en waar de club op een positieve manier naar voren kwam. De 
gezelligheid tijdens deze activiteiten is natuurlijk heel goed voor de verbinding. De overige 
commissies zijn ook opgezet en worden steeds meer gevuld. Het vrijwilligersbeleid heeft zijn 
start gemaakt en we kunnen dan ook met trots zeggen dat er al veel leden klaar hebben 
gestaan voor RKVB. Zeker als je kijkt dat bij andere verenigingen in de buurt veel 
geworsteld wordt met het vrijwilligersbeleid, mogen we trots zijn op onze start en kunnen 
vanuit hier verder bouwen om samen onze vereniging te helpen.   
Verbinding is ook gevonden in de aansluiting van onze oudste jeugdleden bij de 
seniorenteams. Dankzij deze jongens en meiden hebben alle 4 de seniorenteams de 
competitiewedstrijden kunnen spelen en hebben we weinig hoeven af te gelasten.   
Het afgelopen jaar was het eerste jaar van onze nieuwe trainer Chritiën van de Goor. Het 
was geen makkelijk eerste jaar, want het eerste elftal had veel moeite om punten te pakken. 
Toch mogen we met trots terugkijken op onze vereniging, want juist in tijd van nood staan 
mannen van het 3de elftal en de jongens uit de JO-17 klaar om de mannen van het 1ste te 
helpen. Daarmee werd al snel grote nederlagen voorkomen en werd zowaar tegen 
Heythuysen een punt gepakt. Vaak hadden ze recht op meer punten en het 
doorzettingsvermogen werd dan ook beloond in de laatste competitiewedstrijd. De zeer 
terechte 3 punten werden vanuit Tegelen mee naar Baexem genomen. Ook hier was de 
verbinding tussen alle leden van cruciaal belang.  
We vinden het dan ook fijn om te zien dat we in de 5e klasse meteen verdiende resultaten 
boeken, wat ook het spelplezier ten goede komt.   
Afgelopen jaar was voor Benjamin Trnjanin het laatste jaar als trainer/leider van het 2de 
elftal. We willen Benjamin bedanken voor zijn inzet. Gelukkig zijn David Grisnigt en Milan 
Leblanc bereid om de begeleiding en training van het 2e elftal op te pakken en de verbinding 
en samenwerking te zoeken met het eerste elftal en de JO19.  
Dat verbinden moeilijk is en ook niet altijd lukt, is helaas ook een feit. Voor ons damesteam 
hebben we afgelopen jaar naar een oplossing gezocht om ook dit seizoen een elftal op de 
been te houden. Daardoor is besloten om vanaf dit seizoen verder te gaan in het 7x7 circuit. 
Vanuit het bestuur willen we met name Ron van Eck bedanken voor alle inspanningen die 
zijn gedaan.  
  
Vanuit het bestuur willen we ook het belang van verbinding zoeken blijven aangeven. 
Richting de toekomst worden ook verbindingen gezocht in de breedste zin van het woord. 
Momenteel worden er verschillende gesprekken gevoerd en in het kader van het kijken naar 
de toekomst, willen we graag de dialoog aangaan.   
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De dialoog aangaan en verbinding zoeken zullen ook voor het komende seizoen weer 
belangrijk zijn. Het zou fijn zijn als we de inspanningen van elkaar zien en ook waarderen. 
Vanuit die positieve houding kunnen we als ‘kleine’ vereniging groots zijn en kunnen we ook 
meer van elkaar verdragen. Op naar een mooi seizoen!  
  
Namens het bestuur,  
 
 
Rens Verkoelen  
Voorzitter 
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Ledenaantal 
 
Het ledenaantal is vrijwel gelijk gebleven. Het huidige ledenaantal is rond de 240 leden. 
 
Verloop competitie 
 
RKVB 1 
 
Na een aantal moeizame jaren in de 3e klasse starten we dit seizoen in de 4e klasse. 
Helaas bleek na een paar wedstrijden dat ook de 4e klasse voor het 1e team te hoog 
gegrepen was. Ondanks de inzet van onze jongens en de trainer was een degradatie niet te 
voorkomen. De wedstrijd tegen Heytse konden we gelijk houden en bij onze laatste 
uitwedstrijd hebben 3 punten mee naar huis genomen. De mentaliteit van de spelers is 
super. De sfeer binnen het team is goed en iedereen zet zich in om het komende seizoen in 
de 5e klasse goed van start te gaan. 
 
 
RKVB 2 

RKVB 2 heeft een heel wisselvallig seizoen gedraaid. 

Doordat het 2e vaak spelers moest afstaan aan het 1e, veel afwezigen en blessures heeft 
het 2e team vaak moeizame wedstrijden gespeeld en werden er meerdere 
wedstrijden(onnodig) met grote cijfers verloren. Gelukkig bleef de sfeer in het team goed 
waardoor er na de winter iets betere resultaten gehaald met een paar mooie overwinningen. 
Hierdoor eindigde het 2e uiteindelijk net onder de middenmoot. Het 2e team heeft hierna 
afscheid genomen van Benjamin die er na dit seizoen mee stopt. Ook wil het 2e de spelers 
van de JO-17 en zijn oproepkrachten bedanken voor het uithelpen dit seizoen 

RKVB 3 

Het 3e heeft een prima seizoen gehad waarbij het uiteindelijk genoegen heeft moeten 
nemen met de 2e plaats achter kampioen FC Maasgouw. Het 3e team heeft het hele 
seizoen bovenaan gestaan aangezien Maasgouw het gehele seizoen 4 wedstrijden minder 
gespeeld had en deze pas op het einde van het seizoen heeft ingehaald. Er zijn een aantal 
mooie wedstrijden geweest en helaas een paar mindere wedstrijden waarbij de sportiviteit 
van een enkel team ver beneden maat is geweest. 

Uiteindelijk heeft de thuiswedstrijd tegen Maasgouw de beslissing gebracht. Helaas gaf het 
derde in deze wedstrijd niet thuis en werd er verdiend met 2-5 verloren. 

Al met al een prima seizoen en bij deze wil het derde elftal de jongens van de JO-17 en een 
aantal oproepkrachten bedanken voor het uithelpen dit seizoen. 
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Dames 
 
Ons damesteam heeft zich het afgelopen seizoen zich ten volste ingezet om het seizoen 
goed af te sluiten. Dit met ondersteuning van onze jonge dames van de JO17. Het team had 
geen vaste keepster meer en enkele veteranendames hebben om beurt het doel verdedigd.  
 
 
Ook zijn er enkele dames zwanger geworden, waardoor het zeer onzeker werd of in het 
nieuwe seizoen nog een compleet damesteam op de been te krijgen. In overleg met de 
dames en het bestuur is besloten om het nieuwe seizoen als een 7x7 team in te gaan. 
Mede doordat we als 7x7 doorgaan kunnen we onze dames behouden voor de club. Deze 
vorm is voor velen goed te combineren met werk en privé. Onze Mariet Slabbers heeft te 
kennen gegeven om te stoppen als begeleider van onze dames. Mariet heel hartelijk dank 
voor al je trouwe jaren en wij zien je graag als supporter bij de wedstrijden langs de lijn. 
 
Jeugd 
 
Net als voorgaand jaren heeft de jeugdcommissie enkele activiteiten georganiseerd om tot 
beter contact met de ouders te komen (In gesprek met de ouders). Op deze avonden geven 
we ouders de kans om hun vragen en ideeën bij de jeugdcommissie te ventileren. Ook dient 
deze avond om met andere ouders te sparren. Ondanks dat er bijna altijd dezelfde ouders 
hun interesse tonen, gaan we door met deze avonden. 
 
De samenwerking met Leveroy deed gestand. Hiervoor is een JO15 en JO13 opgericht. 
JO15 bestond uit voornamelijk uit spelers van RKVB en de JO13 uit spelers van Leveroy. De 
teams hielpen elkaar goed uit. De wedstrijdtijden waren hierop aangepast. In het komende 
seizoen is er geen samenwerking met Leveroy, omdat wij voldoende spelers hebben om met 
een eigen JO15 team de wedstrijden te spelen. Samenwerking met een andere club wordt 
voor de volgende jaren niet uitgesloten. 
 
We kijken ook nu weer terug op een geslaagd seizoen en nemen net als andere jaren 
verbeterpunten en andere uitdagingen mee naar het volgende seizoen. 
Zonder alle vrijwilligers, sponsoren en natuurlijk speciaal de trainers was dit allemaal niet 
mogelijk geweest. Allemaal heel hartelijk dank. 
De jeugdcommissie werd dit seizoen gevormd door Roel Dekkers, Antoine van Eck en Anita 
van de Vorst.   
 
Activiteitencommissie Jeugd 
 
De activiteitencommissie werd dit seizoen wederom gevormd door Marcel Krekels, Astrid 
van Meurs, Marianne Geraats, Sebastiaan van den Hurck en Richard Bex. Zij kregen nog 
ondersteuning door Paul van Driel, Frank Molkenboer, Roland Peeters en Marc Kivits.  
 
Het afgelopen seizoen zijn o.a. de volgende activiteiten georganiseerd voor de diverse 
jeugdteams: Sinterklaasviering, wedstrijd Fortuna Sittard en natuurlijk de geweldig leuke 
afsluiting van het seizoen.  Zonder de inspanning van de trainers hadden wij deze 
activiteiten niet kunnen organiseren voor de jeugd.  
Ook het komend seizoen gaat de activiteitencommissie door, de planning is alweer klaar.  
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Aanvoerders 
 
Als aanvoerder fungeerden dit seizoen: 
RKVB 1 : Leon Milczarek 
RKVB 2 : Jarno Schlicher 
RKVB 3 : Frank Geelen 
RKVB Dames : Laura Hendriks  
 
Leiders en grensrechters 
 
RKVB 1  : Herman Scheenen en Peter van Geel 
RKVB 2  : Benjamin Trnjanin. 
RKVB 3  : Marc Kivits, Roel Dekkers en Tom Nijssen 
RKVB Dames  : Mariet Slabbers en Ron van Eck  
 
Trainer en training 
Senioren: 
De trainer van het eerste elftal was Chritiën van Goor 
De trainer voor ons tweede elftal is Benjamin Trnjanin 
De spelers van het derde die kwamen trainen, trainden vaak met RKVB 2 mee. 
Trainer voor ons damesteam was Ron van Eck. 
De keeperstraining werd gegeven door Erik van Bilsen 
 
Jeugd: 
JO17  : Roel Dekkers, Haico Frenken en Niek Wagemans 
JO15  : Sven Rijcks, Bart Wijers en Mark Verhaegen 
JO12  : Roger Hupkens en Martijn Vallen 
JO11  : Peter Francot en Pascal Hansen 
JO10  : Ralph Gubbels, Paul Ramakers, Wim Sevenich en Marc Kivits 
JO9  : Antoine van Eijk en Koen Werter 
JO8  : Clair Hannen en Mike van Deurzen 
Kabouters  : Pedro Nijsen en Jeroen Roumen 
 
Keeperstraining : Erik van Bilsen en Johan Geelen 
 
Ook zijn wij heel blij met de jeugdspelers die lagere jeugdteams uithelpen met de trainingen. 
Jongens bedankt. 
We danken de trainers en begeleiders voor hun inzet voor deze teams en club. 
 
Scheidsrechters 
 
Als clubscheidsrechters fungeerden dit seizoen Ben Gubbels, Jacques de Vaan, Eric 
Slabbers, Henk Hendriks, Wessel Roest en Peter van Geel. Verder werden er ook een 
aantal wedstrijden geleid door andere leden van onze vereniging.  Eric was onze vaste 
scheidsrechter voor de dames. Nu ons dameselftal is gestopt, stopt ook Eric met het fluiten. 
Eric, dank je wel voor jouw inzet. 
 
Deze vrijwilligers zijn onmisbaar voor RKVB. Zonder deze mensen zou er vaak niet 
gevoetbald kunnen worden. Hartelijk dank voor alles wat jullie voor RKVB gedaan hebben. 
Dit jaar willen we ook de jeugdscheidsrechters en assistent-scheidsrechters benoemen en 
bedanken voor hun inzet. 
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Benjamin Trnjanin, David Grisnigt, Rens Verkoelen, Peter van Geel en Steven van de Vorst. 
Zij hebben het afgelopen seizoen de jeugdwedstrijden begeleidt. Ook danken we de ouders 
die de rol als assistent-scheidsrechter op zich wilden nemen.  
 
Toernooicommissie 
 
Toernooicommissie: 

André Rietjens, Herman Scheenen en Monique Joosten. 

Peter Berghs zit niet in de commissie maar helpt mee in de voorbereiding en is een grote 

steun tijdens de toernooidagen. Idem Rens Verkoelen als omroeper. 

Wil je de commissie komen versterken, dan ben je van harte welkom. 

Het 37e Van der Sanden – De Staasie jeugdtoernooi is georganiseerd op zaterdag en 

zondag 3 en 4 september 2022. Voor JO8 is het niet gelukt een poule op te zetten. Helaas 

meldt ons eigen JO14-2 zich net voor de start van het toernooi af. Het totale toernooi is 

gespeeld met 61 teams. 

Voor de spelers/speelsters organiseer je het toernooi. Zij juichen bij het in het ontvangst 

nemen van de beker (plaats 1 t/m 3). 

Wij danken alle leiders, contactpersonen en spelers van de verenigingen voor hun bijdrage. 

Verder wil ik iedereen bedanken voor zijn/haar inzet. Zonder de klussers heb je geen 

voorbereiding op het toernooi, zonder alle vrijwilligers kun je geen toernooidagen 

organiseren en zonder kantinebeheer, jeugdbestuur en toernooicommissie krijg je geen 

toernooi opgezet en omzet gedraaid. 

 
Consul 
Deze taak werd het afgelopen seizoen vervuld door Eric Slabbers, waarvoor hartelijk dank. 
Eric heeft te kennen gegeven dat hij zijn taak als Consul wil neerleggen. Naar een opvolger 
wordt gezocht. 
 
Entree 
 
De entree werd dit jaar door Huub Verkoelen bemand met als back-up Sjra Peters. 
Heren, dank jullie wel hiervoor. 
 
Financiële commissie 
 
De kascommissie werd dit seizoen voor het tweede jaar op rij gevormd door Rob Geraats en 
Siem Berghs. Bedankt hiervoor! 
 
Sponsoring & reclameborden 
 
De sponsorcommissie stond het seizoen 2022-2023 wederom onder leiding van Ralph 
Gubbels. Dit is het 11e seizoen dat hij de sponsoring onder zijn hoede heeft.  
 
Het aantal reclamebord sponsoren is gedaald t.o.v. vorig seizoen en bedraagt nu 77. Dit is 
een daling van 4 t.o.v. van vorig seizoen. Het totale aantal sponsoren van RKVB bedraagt 
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90 (inclusief wedstrijdsponsoren, kledingsponsors en sponsoren in natura). De totale omzet 
van de sponsoring was het seizoen 2022-2023 ongeveer € 19.000, -.  
 
We zijn zeer blij dat het overgrote merendeel van onze sponsoren ons is blijven steunen. 
Continuïteit is belangrijk voor RKVB. Daarnaast zijn we uiteraard continu bezig om nieuwe 
sponsoren aan de club te binden.  
 
Dit seizoen was onze speculaasactie weer in het leven geroepen, na de corona periode. 
Ditmaal in samenwerking met Spar Synco. Dit heeft ons een mooi bedrag opgeleverd van € 
1.100, -.  We zijn voornemens om deze in de periode november 2024 weer te organiseren in 
samenwerking met Spar Synco. Ook was er gecombineerd met AH Heerschap de 
Plaatjesactie en de Food Truck actie die ons gezamenlijk ongeveer € 1.500, - heeft 
opgebracht. Daarnaast sponsort AH Heerschap ons ook een vast bedrag per jaar waar we 
zeer blij mee zijn.  

 
De sponsorcommissie is altijd bezig om sponsoren bij de vereniging te betrekken of actief op 
zoek te gaan naar nieuwe sponsoren. Dit gebeurt met mailingen, het uitdelen van 
seizoenkaarten, uitnodigingen voor feestavonden van de club en het organiseren van een 
sponsormiddag/avond (alleen bij voldoende belangstelling).  
 
Wil je meer weten over de sponsoring, aarzel niet en neem contact op via 
sponsoring@rkvb.nl. Wil je mij helpen, elke hulp is welkom.  Het netwerk van 2 mensen is al 
groter dan 1! Ken je iemand die wellicht interesse heeft om te sponsoren, werk je wellicht 
voor een werkgever die hier open voor staat, geef me een seintje!  
 
Website en overige pr 
 
Het dagelijks beheer van de website wordt verzorgd door Ralph Gubbels. Veel foto’s en 
content wordt aangeleverd door Paul van Driel 
Paul van Driel heeft de opmaak van de posters en flyers verzorgd. Paul heel hartelijk dank 
hiervoor. De posters voor de activiteitencommissie zijn vaak gemaakt door Niek Wagemans. 
 
Terreinknecht 
 
De zorg voor de velden was ook dit jaar weer in de vertrouwde handen van André Rietjens, 
Frank Molkenboer en Paul van Driel. André heeft het trekken van de lijnen overgedragen 
aan Frank en Paul. 
De onderhoudswerkzaamheden aan onze accommodatie werden uitgevoerd door Gerard 
Theunissen, Dré Jacobs en Giel Evers.  Zij kregen ondersteuning van Patrick ten Kley, 
Frank Molkenboer en Paul van Driel. 
 
Onderhoud aan de elektrische installaties werd verzorgd door Nico Berghs. 
 
Kantine en kleedlokalen 
 
Margret en John Gotschalk hadden dit jaar weer het beheer over de kantine en kleedlokalen. 
Margret en John hartelijk dank voor jullie inzet.  
 
Ook mogen we Marél Geusen, Rens Verkoelen, Koen Huijbers en Patrick ten Kley niet 
vergeten te bedanken voor hun hulp in de kantine. Heel hartelijk dank hiervoor. Ook dank 
aan Henny Lemmen en Agnes Kool voor hun hulp met de schoonmaak. 
  

mailto:sponsoring@rkvb.nl
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Jubilarissen 
 
De jubilarissen in jaar 2023 zijn waren: 
 
25 jaar: Vera Verkoelen, Patricia Verkoelen en Erik van Bilsen 
40 jaar: Peter Francot, John Gotschalk en Geert Roumen 
50 jaar: Nico Berghs en Dré Jacobs 
 
De 25 jaar jubilarissen zijn al in het zonnetje gezet. 
De 40- en 50-jarigen worden tijdens de nieuwjaarsreceptie gehuldigd. 
 
Bestuur 
 
Het afgelopen seizoen bestond het bestuur uit 5 leden. De vacature voor voorzitter is met de 
komst van Rens Verkoelen ingevuld; André Rietjens is gestopt met zijn bestuurstaken. 
 
Het tekort aan bestuursleden wordt nu opgevangen met commissies. Deze commissies zijn 
een welkome aanvulling en verlichten de taken van het bestuur  
 
De bestuursleden waren: Rens Verkoelen, Susan Claessen, Anita van de Vorst, Ralph 
Gubbels en Roel Dekkers. 
 
Slotwoord 
 
Tot slot willen we iedereen die zich op welke wijze dan ook heeft ingezet tijdens het voorbije 
seizoen, hartelijk bedanken voor zijn of haar inzet. 
 
Baexem, 23 oktober 2023 
 
 
Rens Verkoelen, voorzitter  
 
 
………………………….. 
 
  
 
Anita van de Vorst, secretaris Susan Claessen, penningmeester 
 
 
…………………………… ……………………………… 
 
 
 
Overige bestuursleden: 
 
 
Ralph Gubbels  Roel Dekkers 
 
 
………………………………………………. ………………………………. 
 


